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Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och öppna
inte bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är säkert.

Hej
Det är mycket bedrövligt att nästan alla anslagstavlor tagits bort i Stockholm. Följden blir
att det affischeras på alla möjliga ställen och det blir otrevligt och ser skräpigt och fult ut
när affischerna ständigt rivs ner. Det är för mig obegripligt varför alla anslagstavlor är
borttagna där affischeringen kunde ske under ordnade och snygga former. Och man kunde
gå dit för att få aktuell information om Loppisar utställningar, konserter mm i närområdet.
Denna lokala information finns sällan på internet och dessutom är det många som inte hat
rillgång till internet eller kan ägna en massa tid att surfa runt för att hitta en del av denna
info.
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